

Referat for skolebestyrelsesmøde

Dato	Tirsdag 24. oktober 2023
Klokkeslæt	17.15 – 20.00
Sted	Mødelokale 1, Ikær
Mødeleder	Bettina L. Vang (BLV) - Formand
Referent	Ebbe Weng (EW)
Mødedeltager	
Forældrerepræsentanter	Bettina Lykke Vang (BLV) - Formand Steffen Kjær Johansen (SKJ) – Næstformand Mira Louise Lemhøfer (MLL) Heidi Skøttergaard (HLS) Martin Blandebjerg MAB) (afbud) Michael Gavnholt Ahrendt (MGA) (afbud) Stephanie Sarah Nygaard (SSN)
Elevrepræsentanter	Sofie Oxholm Skaarup (9.b), Emma Friis Hawaleschka (9.a)
Medarbejderrepræsentanter	Kristian Ulrich Brun Kristensen, Maria Sandegaard Thiemer
Ledelsesrepræsentanter	Mads Vilstrup Hoeg (MVH) Ebbe Weng (EW)

Punkter på dagsorden

Kl.	Pkt	Art	Emne	Ansvarlig	Referat
17.15			Spisning (smørrebrød)	Skoleleder	
17.30	1.	B	Godkendelse af dagsorden.	BLV	
17.35 20 min.	2.	O	Siden sidst Tanken med punktet er at give plads til et tilbageblik på tiden siden sidste møde i forhold til, hvad der er sket på skoleområdet. Alle har mulighed for at spille ind med aktuelle oplevelser, iagttagelser eller lignende i forhold hertil. Max 10 min. /pers. <ul style="list-style-type: none"> • Bekymring omkring vejnet ved Ikær skolen ved ny SFO/Børnehave. • Mobiltelefon princip i pipeline? • By-pas Søndermarken. Princip? • Orientering om budget-forlig 	BLV	- Bekymring vedr. øget trafik når ny børnehave åbner. Bestyrelsen henstiller til der laves en vurdering i.f.t. om der skal tiltag i.f.t. sikker skolevej / belastning af tilførselsvejene. Skoleleder skriver til Teknik og Miljø forvaltningen - Vi skal have en fælles mobilpolitik på hele Firkløverskolen Elevrådet drøfter deres holdning til en mobilpolitik - Vi skal have lavet et princip for, hvornår eleverne må forlade skolens område - Der er indgået et budgetforlig 2024 i Vejle Kommune, og det betyder besparelser på skoleområdet. Hvordan besparelserne „rammer“, bliver først udmeldt i januar 2024 Når budgetforliget meldes ud, skal vi afholde SB-møde i.f.t. der skal laves et høringsvar.
17.55 15 min.	3.	O	Nyt fra elevrådet <i>Mål med punkter er at holde skolebestyrelsen orienteret om, hvad:</i> <ul style="list-style-type: none"> • skolens elever er optaget af • der arbejdes med i elevrådene 	Eleverne	I forhold til princippet om skole-hjem samarbejdet: Det er svært at kommunikere med forældrene i hverdagen om hvad der foregår på skolen Til GISK:

					<ul style="list-style-type: none"> - flere borde-bænke - overdækning <p>Ønsker til 6. klasserne kommer på en ryste-sammen-tur – gerne i slutningen af 6. klasse</p>
18.10 55 min.	4.		<p>Princip arbejde.</p> <p>- Princip for skole-hjem-samarbejde</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ved sidste møde påbegyndte vi gennemgangen af princip for skolehjem samarbejde. Vi skal se om vi kan komme i mål med dette. Alle bedes være forberede, ved at have læst princip udkastet igennem og have kommentarer eller ændringer klar til indhold, formuleringer mv. (vedhæftet i mail sammen med dagsorden.) 	BLV	<p>Der er arbejdet videre med princippet, men vi er ikke i mål endnu. Vi arbejder videre med princippet på næste SB-møde. Udkastet sendes med referatet ud.</p>
19.05 50 min.	5.		<p>Næste princip intro:</p> <p>- Lejrskoler, skolerejser og hytteture</p> <ul style="list-style-type: none"> • Der vil til mødeindkaldelsen være vedhæftet et link til lovgrundlaget for ekskursioner, lejrskoler og skolerejser. Dette kan med fordel skimtes igennem inden mødet. • Mads og Ebbe vil fremlægge hvordan opbygningen/fordelingen har været for firkløver skolen de sidste flere år. 		<p>Udsættes til næste SB-møde</p>

			<ul style="list-style-type: none"> • Snak om hvordan et princip her for kan udarbejdes. 		
19.55 5 min.	6.		Kort gennemgang af referat. (opsummering)	Mødeleder	
20.00			Tak for i aften	Mødeleder	

Kommende møder

Orienteringer

-